
 
BRM.0012.4.12.2019           

           

Protokół nr 16/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 21 listopada 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 14.30 – 15.05. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska - Przewodnicząca Komisji  

2. Ewa Kempska  –  Członek Komisji 

3. Tomasz Marcinkowski    –  Członek Komisji 

4. Patryk Kaźmierczak    –  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Ryszard Brejza - Prezydent Miasta Inowrocławia. 

2. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

3. Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia. 

4. Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

5. Karol Legumina - Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

6. Alicja Sobczak - Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej. 

7. Teresa Konowalska - Kierownik Referatu Obsługi Finansowej Zasobu 

Mieszkaniowego. 

8. Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu.  

 

Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Proponuję, aby zacząć od spraw wymagających opinii Komisji, uchwały które przedstawi 

Naczelnik Wydziały Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia. Następnie przejdziemy do 

omówienia projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2020 r.   
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Zmianę do porządku obrad przyjęto jednogłośnie i przystąpiono do jego realizacji. 
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Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Omówienie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2020 r. 

5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2020 r.  

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań” w Inowrocławiu. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 

określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu Dziennego Pobytu 

„Życzliwa Przystań” w Inowrocławiu. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 56/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 

określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu Dziennego Pobytu 

„Życzliwa Przystań” w Inowrocławiu. 

 

Grzegorz Gąsiorek –Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 

dziecka w żłobku, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław, maksymalnej 

opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku oraz częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku, dla którego organem prowadzącym jest Miasto 

Inowrocław, maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku oraz częściowego zwolnienia od 

ponoszenia opłat. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 57/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 



 3 

ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku, dla którego organem prowadzącym jest 

Miasto Inowrocław, maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku oraz częściowego 

zwolnienia od ponoszenia opłat. 

 

Ad. 4 Omówienie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2020 r. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 

2020 oraz projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2020-2033. 
Projekty uchwał będą stanowiły załączniki do protokołu XIX sesji RMI z dnia 16 grudnia 2019 r. 

  

Pytania i dyskusja. 

 

Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

O ile rosną w porównaniu do zeszłego roku koszty na oświatę w związku z podwyższeniem 

pensji minimalnej i podwyżkami dla nauczycieli, a o ile wzrosła subwencja oświatowa? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Wzrost jest o nie całe pół miliona złotych, a koszt wprowadzonej podwyżki od 1 września dla 

nauczycieli to 1 milion 337 tysięcy. Musimy teraz wyrównać za 8 miesięcy, czyli 2 miliony 700 

tysięcy złotych. 

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta: 

Na wczorajszym spotkaniu, mieszkaniec zapytał nas o pieniądze z podatków, które on płaci. 

Pieniądze z podatków, po części przeznaczona są na oświatę, a nie na nasze wynagrodzenia, 

źródła ogrzewania czy na zabytki.  

 

Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

Tendencja jest taka, że koszty z roku na rok rosną? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Tak. Wzrost na przyszły rok na oświatę sięga 3 milionów 700 tysięcy złotych. 

 

Innych pytań nie było.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja zapoznała się również z opiniami pozostałych komisji, które zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020 oraz projekt uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2023.  

Opinie komisji stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 
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nr 58/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2020. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 59/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 

 

Ad 3. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2019. 

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę                       

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 60/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 

Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę                        

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-
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Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 61/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 

 

Karol Legumina - Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy w 2020 r. Miasta 

Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

Projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy w ubiegłym roku tez było 600 tysięcy dla sportowców?  

 

Karol Legumina - Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Też było 600 tysięcy. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy były jakieś organizacje sportowe niezadowolone, bo nie otrzymały tyle ile chciały? 

 

Karol Legumina - Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Większość z organizacji sportowych nie była zadowolona z dotacji, które otrzymała. Gdyby 

podliczyć kwoty, o które wnioskują organizacje w ramach konkursów to wynosi ok. 4 milionów 

złotych. W takiej sytuacji muszą szukać sponsorów. Są tez organizacje zadowolone, które 

dziękują za wsparcie, które otrzymały. Najbardziej roszczeniowe są organizacje te największe 

np. kluby piłkarskie. Sport drużynowy wymaga ogromnych nakładów finansowych. Są też 

programy poza miejskimi, gdzie można pozyskiwać  środki na realizacje tych zadań sportowych. 

Teraz ruszył nabór w ramach programu „Klub”, który jest ogłaszany przez Ministerstwo Sportu. 

Można tam uzyskać dotację 10 bądź 15 tysięcy złotych.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Na ile stał się popularny program „Taksówka dla seniora”? Ile zostało wykorzystanych i czy 

w przyszłym roku jest taka sama? Czy w przyszłym roku na Bank Żywności kwota jest taka 

sama i czy ta kwota wystarcza?  

 

Karol Legumina - Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Kwota na zabezpieczenie funkcjonowania Banku Żywności jest wystarczająca i jest to kwota 

55 tysięcy złotych. Na tą kwotę składa się zatrudnienie pracownika, który będzie obsługiwał ten 

magazyn. Żywość spływa z banku centralnego. Dotychczas to zadanie realizowane było przez 

Towarzystwo Pomocy Brata Alberta. Pomimo rosnącego wynagrodzenia, jeszcze w tym roku są 

w stanie zabezpieczyć w tej kwocie. Być może będziemy musieli wnioskować o zwiększenie 

kwoty na to zadanie. Danych na 2019 r. jeszcze nie mam, ponieważ to zadanie jest realizowane. 

W 2018 r. to był pilotaż, wykorzystano środki na poziomie 30%. Starsi ludzie nie mają zaufania, 

ponieważ większość osób ma bezpłatne przejazdy komunikacją miejską. W tym roku było 

większe zainteresowanie tym programem. Promowaliśmy ten program w Uniwersytetach III 

Wieku, Klubach Seniorskich.  
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Miejski Ośrodek Pomocy społecznej o tym wie. Panie opiekunki mogą ze swoimi 

podopiecznymi korzystać z tego programu.  

 

Karol Legumina - Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przejazd dotyczy osoby starszej wraz z opiekunem. Jest pojazd przeznaczony dla osób 

niepełnosprawnych.   

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Należałoby w gazetce miejskiej, wyartykułować bardziej czytelniej numer telefonu. Proszę 

zobaczyć czy jest taka możliwość, przedyskutować z redakcją.   

 

Karol Legumina - Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Ja też jestem za tym, aby zamieszczać taką informację w każdym numerze.  

  

Innych pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projekt uchwały w sprawie rocznego programu 

współpracy w 2020 r. Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 62/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie rocznego programu 

współpracy w 2020 r. Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie. 

 

Alicja Sobczak - Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Inowrocławia na lata 2017-2021. 

Projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja. 

 

Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

Co się zmieniło w zasadzie do poprzedniej uchwały? 
 

Alicja Sobczak - Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Stawkę czynszu ustala Prezydent…wypowiedź niezrozumiała 
 

Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

To jest szersze uzasadnienie dla Prezydenta w celu ustalenia stawki czynszu. 
 

Alicja Sobczak - Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Możliwości. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Inowrocławia na lata 

2017-2021? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 63/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu zmieniającej uchwałę w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Inowrocławia na 

lata 2017-2021.  
 

Ad 5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2020 r. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Przedstawiła propozycję planu pracy na I półrocze 2020 r. 

 

STYCZEŃ 

- Analiza finansowa Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z.o.o za 2019 r. 

LUTY 

- Informacja dotycząca sytuacji finansowej Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań” 

w Inowrocławiu za 2019 r.  

- Sprawozdanie z działalności komisji za 2019 r. 

MARZEC 

- Analiza finansowa Straży Miejskiej Inowrocławia za 2019 r.  

KWIECIEŃ  

- Analiza finansowa Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowrocławiu za 2019 r.  

MAJ 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r.  

CZERWIEC 

-  Analiza finansowa Zakładu Robót Publicznych w Inowrocławiu za 2019 r. 

 

Innych propozycji nie było, w związku z powyższym przystąpiono do przegłosowania 

zaproponowanego planu pracy. 

 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego planu pracy na I półrocze 2020 r.? 

 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 
Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 64/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu planu pracy Komisji na I półrocze 2020 r. 
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Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Innych pytań nie było. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknięto posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maria Stępniowska 

 

 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


